

LIEBHERR

CoolVision by Liebherr

Leder / Leather



Glas / Glass



Metal / Metal



Rost / Rust



FLAME Holz / Wood





Individuell – die CoolVision Designstudie

Out of the ordinary – the CoolVision Design Study

Im Rahmen einer Designstudie stellt Liebherr alternative Oberflächen-Konzepte vor. Alle Materialien der CoolVision Designstudie sind zeitlos und elegant.

Leder kleidet den Wein-Temperier Schrank und unterstreicht in Verbindung mit den handgefertigten Holzborden den edlen Charakter dieses Produktes. Hochwertig, elegant und zeitlos.

Glas, mit einem schwarz-weißen Farbverlauf strahlt Ruhe und Gelassenheit aus.

Metal / Zink, im Streichverfahren auf die Tür aufgebracht, geschliffen und poliert, harmoniert mit den seitlichen Edelstahlwänden.

Rost, ein Kontrapunkt zur cleanen Frischetechnologie. Unvergängliches und Vergängliches machen den Charme dieser Kombination aus.

FLAME / Holz – ein natürliches und individuelles Material harmoniert mit den matten schwarzen Seitenwänden. Diese Material-Kombination ist edel und elegant.

Inspired by new ideas, Liebherr is presenting alternative surface designs. All the materials in the CoolVision Design Study are timeless and elegant.

Leather clothes the wine cabinet and is complemented by the hand-crafted wooden shelves to underline the refined character of this product. High class, elegant and timeless.

Glass, shaded from black to white, radiates calm and composure.

Metal / Zinc, painted onto the door, ground and polished, harmonises with the stainless steel side walls.

Rust creates a thrilling counterpoint to the clean freshness of the technology. The appeal stems from the juxtaposition of the ephemeral and the eternal.

FLAME / Wood, a natural and expressive material, harmonises with the matt black side walls. It's a combination that is classy and elegant.